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MATIAZ TANKO: Razkrivamo nove podrobnosti o odzivih privatizacue visokoSolskega sredi5ia

Novo mesto, ki ga domnevno obvladuje ena sama druiina. Klub nadarjenih Studentov, ki ga

vodi Bo5$an Blaiid visokoSolskemu sredi5du katerega direktor je njegov ode Marjan BlaZid

zaradunava oderuSko najemnino, kar 150 tisoi evrov na leto. Prostore jim je prodala obdina

in brez teZav so dobili tudi soglasje iupana.

BOJANA KSELA: Spomnimo

Lastni5ki manever pa je potekal takole. Prostori, ki

so bili sprva v vedinski lasti Ministrstva za obrambo, leta 1998 postanejo v vedinski lasti

obdine. Istega leta jih za 79 tisoi evrov kupi Klub za nadarjene Studente, BoStjan BlaZid, ki

prevzame vodsWo pa zadne zaradunavati najemnino v vi5ini 150.000 evrov. Upravni odbor je

zahteval vpogled v pogodbo a so se obrisali pod nosom, odgovor direktorja BlaZida je bil;

JosIP sMoDEl: Da ni nobene potrebe, da dobimo mi te dokumente v roke.

BOJANA KSELA: A zgodba postane tu 5e bo|j zanimiva. Leta 1998 se je za iste prostore

zanimalo tudi takratno Dru5tvo novomeikih 5tudentov, ki pa Zupanu, diplomiralje leto za
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GREGOR MACEDONIJ:

dodelili drugemu.

BOJANA KSELA: In DruStvo novomeSkih Studentov svojih prostorov nima 5e danes. A veliko

pojasni tudi naslednje. Poleg iupana je iz obdine na Visoki Soli za upravljanje in poslovanje

diplomiralo precej obdinskih funkcionarjev in njihovih otrok. In vse kaZe, da jim gre na roko

tudi Golobidevo ministrstvo od koder pridobivajo finandna sredstva. Med drugim tudi za hi5o,

ki se nahaja sredi druZinskega naselja, zgrajena naj bi bila za gostujote profesorje. Tam stoji
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So se ti prostori na katere smo dakali in smo nanje radunali iez nod

na Visoki Soli za

tem, oditno niso bili tako pri srcu,
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2e dve let a se ne sosed;

SOGOVORNIK: Mislim prazna je bila skozi.

BOJANA IGELA: Ne nekdanji predsednik upravnega odbora neke gneie ne spominjata.

Spodnje nadstropje je videti zapuSdeno in zato vpra5anje jo res potrebujejo?

JOSIP SMODH: Po zdravi pameti ne, saj so imeli samo en dan recimo predavanja.

BOJANA IGELA: VpraSanje pa je tudi ali direKor Blaiid potrebuje sluibeno vozilo vredno

65.000 evrov. Medtem ko profesorji tarnajo, prenizkimi plaiami in Solo zapuidajo ter koliko je

za Solske nepremidnine pladala ddava oziroma davkopladevalci, ki naj bi bile ocenjene na

dobre 3,000.000 evrov.
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